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Abstract (en)
[origin: WO2021069301A1] The invention relates to a mounting rail (1) for luminaires (100, 150) or electric units, having a mounting rail profile (2)
with two lateral walls (4) and a connecting wall (5) which connects the lateral walls (4) to each other, said walls together enclosing an elongated
receiving chamber (3), and having at least one busbar (10, 20) which is arranged on one of the two inner faces of the lateral walls (4) of the
mounting rail profile (2) and which comprises contactable lines (15, 25). According to the invention, an additional busbar (30) with contactable lines
(35) is arranged on the connecting wall (5) of the mounting rail profile (2).

Abstract (de)
Eine Leuchte oder elektrische Einheit (100, 150) zum Anschließen an eine Tragschiene (1) weist Kontaktierungsmittel (120) zum elektrischen
Kontaktieren von Leitungen (15, 25, 35) von Stromschienen (10, 20, 30), die in der Tragschiene angeordnet sind, auf. Die Kontaktierungsmittel
umfassen ein erstes Kontaktierungselement (120) mit zumindest einem ersten Kontakt (127, 128) zum Kontaktieren einer Leitung (15, 25)
einer an einer Seitenwand (4) angeordneten Stromschiene (10, 20), sowie ein von dem ersten Kontaktierungselement getrenntes zweites
Kontaktierungselement mit zumindest einem zweiten Kontakt (131, 132, 133) zum Kontaktieren einer an einer Verbindungswand (5) der Tragschiene
(1) angeordneten Stromschiene (30).
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